
Zasedání Kolejní rady Budeč 

3. 3. 2025 

Prítomní členovia KR:         B. Benková, P. Komloš, S. Rusnák, E. Štefanová 

Prítomní hostia:                 J. Moravík 

Zapisovateľ:   S. Rusnák 

 

Program: 

1) Posilňovňa – stav, budúcnosť 
2) Plánované kultúrne akcie 
3) Kolejní zahrada 
4) Dotazy od obyvateľov 
5) Rôzne 
6) Voľná diskusia 

 

Priebeh zasadania: 

Program bol jednohlasne schválený 

1) Posilňovňa – stav, budúcnosť 
 

• Na podnet viacerých obyvateľov koleje sa začiatok zasadnutia uskutočnil priamo v 

posilňovni, kde boli pozvaní aj jej užívatelia, aby mohli predniesť svoje podnety a návrhy. 

Na zasadnutí bol prítomný J. Moravík. 

• Ako najzásadnejší problém sa javí lavica na benchpress, ktorá nie je dostatočne ukotvená 

a pri používaní hrozí riziko zranenia. Ako krátkodobé riešenie bude KR konzultovať 

možnosti upevnenia s pánom údržbárom. Z dlhodobého hľadiska sa zvažuje výmena za 

univerzálnu posilňovaciu lavicu. 

• Ďalším nedostatkom z pohľadu užívateľov sú aj posilňovacie gumy, ktoré sa trhajú. Kolejní 

rada bude preto iniciovať ich výmenu nákupom nových. 

• Pani ubytovateľka upozornila na problém s hádzaním činiek o zem. Tento problém by sme 

sa pokúsili eliminovať kusom molitanu v priestore odkladanie činiek, na zníženie vibrácii. 

Taktiež kolejní rada apeluje na používateľov posilňovne, aby sa snažili nehádzať ťažké 

predmety na podlahu. 

• Riešila sa aj organizácia poriadku v posilňovni. KR sa v spolupráci s dobrovoľníkmi z radov 

užívateľov postará o upratanie priestoru a lepšiu organizáciu vybavenia.  

• J. Moravík zhodnotil, že posilňovňa je dostatočne vybavená na komplexný tréning. 
 

2) Plánované kultúrne akcie 
 

• Pre nasledujúci podujatie sa KR snaží zabezpečiť kapelu. Presný termín bude oznámený 

po potvrdení, predbežne sa plánuje v marci. 

• Na jar sa plánuje grilovanie v záhrade. O detailoch bude KR informovať v predstihu. 
 

3) Kolejní zahrada 
 

• Na záhrade sa nachádzajú palety po výstavbe workoutového ihriska. KR zabezpečí ich 

efektívne využitie. 

• Plánuje sa výsadba okrasných kvetov popri plote a možnosť pestovania zeleniny a iných 

úžitkových rastlín v okolí altánku. 



 

4) Dotazy od obyvateľov 
 

• Obyvatelia koleje sa opakovane pýtali, kde hlásiť závady. Pripomíname, že QR kód s 

odkazom na nahlasovanie je umiestnený na dverách izieb a na webovej stránke koleje. Po 

odoslaní ide podnet priamo k pánovi údržbárovi. 

 

5) Rôzne 
 

• Nové sušiaky plánujeme riešiť s vedením v najbližšej dobe. 

• Pani Pecháčková navrhla, aby sa v prípade pokoja 111 znížila od nasledovného 

akademického roka jeho kapacita z 3-lôžkového na 2-lôžkový. Toto podmienila tvrdením, 

že daný pokoj je malý a ľudia ktorí na ňom žijú sa často vysťahovávajú. Zároveň je daný 

pokoj menší ako niektoré iné 2-lôžkové pokoje, nachádzajúce sa na iných poschodiach. KR 

hlasovala o danom návrhu nasledovne: 

Hlasovanie ohľadom súhlasu so znížením kapacity pokoja 111 od nasledovného 

akademického roku: Za – 4, Proti – 0, Zdržal sa – 0. Návrh sa schválil. 

6) Voľná diskusia 
 

• Kolejní lekárnička, ktorá je dostupná na vrátnici, bola doplnená o o antihistaminiká 

a epipen. 

• Web KR prebehne v najbližšej dobe aktualizáciou 

• Na najbližšom grémiu bude KR riešiť možnosť využitia Discordu ako alternatívnej 

komunikačnej platformy pre obyvateľov koleje, nakoľko popularita súčasnej Facebookovej 

skupiny medzi mladšími ročníkmi klesá. 

 


